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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget 
Christiansborg 
1240 København K

Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 3. april 2013 stillet mig følgende 
spørgsmål 149 alm. del, stillet efter ønske fra Per Clausen (EL), som jeg hermed skal 
besvare.

Spørgsmål 149

Hvornår blev ministeren selv klar over, at der med licenserne 10/1 og 10/2 var tale 
om efterforskning og indvinding af skifergas ved hjælp af frakturering?

Svar

Jeg blev i oktober 2011 skriftligt orienteret af Energistyrelsen om aktiviteter i 
forbindelse med skifergas i Danmark. Af orienteringen fremgik det blandt andet, 
hvilke tilladelser der var givet, hvad efterforskningsmålet var og at tilladelserne var 
meddelt både til efterforskning og indvinding af kulbrinter.

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard
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